
 

 

KKT Mercur: Styrelsemötesprotokoll 17 januari 2023 

 

 

 
Närvarande: ordförande Eric Andreassen 

 kassör Björn Pihl 

ledamot Gert Börjesson  

 ledamot Anders Nyberg 

suppleant Anders Ekroth 

 suppleant Sven Hammare 

 bisittare Gunnar Moquist 

  
Frånvarande: sekreterare Björn Nordbäck 

  

  

 

1. Ordförande Eric Andreassen öppnade mötet 

 

2. Dagordningen fastställdes enligt skrivet förslag 

 

3. Föregående protokoll per den 23/8 2022 godkändes 

 

4. Gunnar rapporterade att: 

 

a. Kassan, ca 40 000 kr, från Mercur har satts in på KKT Mercurs konto. 

b. Klubben ligger på budget. 

c. Två medlemmar, Möller och Nyman, har lämnat klubben vilket 

förhoppningsvis kompenseras av att Peter Svensson ev återgår i aktiv tjänst 

samt att Jesper, Björn P:s barnbarn, väljer att gå med i klubben vilket medför 

att vi behåller antalet träningsbanor tills vidare. 

 

Diskussion uppstod om regler kring avgiftsbefrielse vid frånvaro. Styrelsen beslutade 

att avgiftsbefrielse för frånvaro upp till en månad inte medgives eftersom klubben 

bokar banorna i förväg och därmed har kostnaden för desamma. Avgiftsbefrielse för 

frånvaro två månader eller mer kan begäras hos styrelsen i god tid. 

 

5. KM del 2-resan blir den 22-23 april. Att, som det var tänkt, åka tåg med SKÅJ går 

inte pga problem inom SKÅJ varför Anders E kollar med en motsvarande 

tågförening i Oxelösund om vi kan hyra en motorvagn. Vidare återkommer Anders E 

med lämpligt resmål. Om det blir tåg, buss eller annat färdmedel återstår att se. 

 



6. Följande medlemsmötespunkter ska tas upp: 

 

a. KM resan 

b. Stadgeändringar (se vidare pkt 7) 

c. Avgift vid frånvaro (se pkt 4) 

d. Övriga frågor. 

 

7. Styrelsen enades om att minska på antalet valbara platser i klubben till följande 

lägsta antal: 

 

a. 1 ordförande 

b. 2 övriga ledamöter 

c. 1 styrelesuppleant 

d. 1 revisor 

e. 1 valberedning 

 

Genom denna förändring är det styrelsens mening att det blir lättare att besätta 

förtroendeposterna och därmed göra arbetet för valberedningen enklare. Förslag på 

erforderliga stadgeändringar görs av Ordföranden och biläggs detta protokoll. Efter 

styrelsens godkännande skickas förslaget ut till medlemmarna för att läggas fram på 

två av varandra följande medlemsmöten. 

 

8. Angående anordnande av lotterier i samband med träning snackar Sven H och Gert B 

ihop sig och kommer med ett förslag på upplägg inom kort. 

 

9. Övriga frågor: 

 

a. Måltipset återstartar den 4/3 under Gunnar M:s ledning. 

b. Spelarkontrakt begärs in före 15/3 för att möjliggöra budget inför nästa 

säsong. 

c. Ordföranden föreslog Mats H som mottagare av stipendiet för sina goda 

förtjänster som UK. 

 

10. Ordförande avslutade mötet. 

 

 

 

Vid protokollet,    Justeras, 

 

 

 

 

Eric Andreassen    Gert Börjesson 

Ordförande       

 

 

 

 

 


